
 

Beantwoording vragen GroenLinks 9 februari 2023 

Datum  16 februari 2023 

Fractie Groenlinks 

Onderwerp Kindstop IKC de Plantage 

 
In een artikel uit het Kontakt van 31 januari jl. over het IKC De Plantage constateren ouders dat zij hun 

kind niet meer in de wijk bij het nieuwe IKC kunnen aanmelden. Er wordt door de gemeente verwezen 

naar scholen in Kalenberg of Est. In de verkoopbrochure voor de Plantage wordt juist de nabijheid 

scholen genoemd. Het is dan zuur als blijkt dat je kind niet naar de school in de wijk kan, omdat deze 

vol zit. 

Vraag 1 

Wat vindt het college van deze situatie? 

 

Antwoord: 

Wij vinden het voor de ouders, woonachtig in De Plantage, vervelend dat zij hun kind bij aanmelding 

niet kunnen plaatsen bij IKC De Plantage. Stichting Fluvium biedt aan ouders een alternatief: kiezen 

voor IKC De Stek in Est (voorheen OBS Est) of voor Meester Aafjesschool in Meteren.  

Voor een uitvoerige toelichting verwijzen wij u naar de Raadsinformatienota die de griffie via de 

dagmail op 25 januari jl. naar u heeft gezonden en die geplaatst is bij de ingekomen stukken voor de 

raad van 7 maart.   

 

Vraag 2 

Hoe denkt het college over de veiligheid van kinderen, die daardoor uit de wijk naar school moeten? 

 

Antwoord: 

De veiligheid van kinderen vinden wij belangrijk. Vanzelfsprekend zijn kinderen een kwetsbare groep 

verkeersdeelnemers. Een veilige verkeerssituatie wordt bepaald door de inrichting van de weg, maar 

nog veel belangrijker is het gedrag van alle weggebruikers. 

 

Vraag 3 

Wat gaat het college hieraan doen? 

 

Antwoord: 

We zorgen voor een veilige inrichting van de openbare ruimte, ongeacht waar de kinderen naar school 

gaan. 
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Vraag 4 

Hoe denkt het college met het oog op de uitbreiding van De Plantage met nog eens 650 woningen, de 

komende vraag naar nog meer kindplaatsen op te lossen? 

 

Antwoord: 

Gemeenten hebben de wettelijke zorgplicht voor de onderwijshuisvesting van scholen voor primair- en 

voortgezet onderwijs binnen de gemeentegrenzen. De wettelijke zorgplicht betekent concreet dat alle 

scholen voorzien moeten zijn van voldoende- en adequate huisvesting. Wij laten nieuwe 

leerlingenprognoses opstellen waarbij rekening wordt gehouden met de nieuwe toekomstplannen van 

de (toekomstige) woningbouw zodat we de noodzakelijke capaciteit aan schoolgebouwen kunnen 

inschatten. Met de bestuurder van Stichting Fluvium voeren wij inmiddels overleg om samen te 

zoeken naar mogelijkheden voor een oplossing. We analyseren samen de huidige en toekomstige 

huisvestingssituatie bij het Kindcentrum. We komen met een voorstel voor de lange termijn. 
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